

Marshall 火灾救助基金分派建议表

Marshall Wildfire Supporting Fund Distribution Suggest Form

We thank our Lord for your caring heart from HIS love to brothers/sisters in emergent needs.

我们为您怀着来自神的爱心, 具体关怀有紧迫困难的弟兄姐妹而感谢我们的神!

Provide the name and amount that you suggest to support 填写所建议的需要救助者的姓名及金额:

The person has needs 姓名: _____ Suggest Amount 建议金额: \$ _____

Briefly describe his/her situation and needs 简述需要救助者的情况及需要:

Your name 建议人姓名: _____ Date 填表日期: _____

请将支票放入奉献箱或寄到教会 (Please put check in offering box or mail to Church)

教会地址 (Address): 988 Delta Drive, Lafayette, CO 80026

Marshall Wildfire Supporting Fund Distribution Q&A 火灾救助基金分派之问答解释

1. The established of the Wildfire Supporting Fund is an act of kindness and generosity to help someone in needs of the basic necessities of life after the Marshall Fire Disaster.

火灾救助基金的设立是善良和慷慨的行动, 为了帮助 Marshall 火灾受影响人生活上的基本需要。

2. **When do I need to fill out this form? 我什么时候应当填写这份表格?**

When you observed someone has needs after the Marshall Wildfire Disaster. You can fill out this form to initiate the support to him/her.

当您注意到有人在 Marshall 火灾后有需要时, 您可以用此表格开始支持他/她。

3. **Why do I need to use this form? 为什么我需要用这份表格?**

- To establish a better communication channel besides oral communication between the Church Board and the brothers/sisters who initiated the support.

在执事会及提议者之间, 建立比口头提议更好的沟通方式。

- To establish a caring case to better help the Board manage the Fund and also, to meet the IRS tax-exempt regulation.

这份表格可以帮助执事会建立被支持者个案数据, 有助于基金的管理使用。此做法也是为了符合国税局对免税奉献的规定。

- To avoid writing a personal name on the check-memo because the designated offering can't be considered as the tax-exempt offering according to the IRS regulation.

避免您将支持者的姓名写在支票备注里, 因为这是属于指定奉献, 不符合国税局的免税规定。

4. **Can I still write a name on the check-memo for suggested support?**

我是否还可以在支票上写下被关怀者姓名?

- **No.** You can only write "Wildfire Supporting Fund" in the check-memo, but you can attach this form with the check, or just attached a post-it on the check with the person's name that you suggest to support.

不可以。您只能在支票背注栏写『火灾救助奉献』; 但您可以填写这份表格, 与支票一同奉献; 或是在支票上贴一张便条纸, 写上建议被支持者姓名。